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KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 2022. december 14-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. 11. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 8.34 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Stemler Diána bizottsági elnök,Ács Andrea, Kovács Róbert, Marksteinné Molnár Julianna (később érkezett), a Bizottság képviselő tagjai,Hódi Richárd, Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Távolmaradását előre jelezte:Dr. Mátrai Gábor Imre, a Bizottság képviselő tagja Irmalós Bence, a Bizottság nem képviselő tagja Távolmaradás oka: egyéb elfoglaltság egyéb elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánD. Kovács Róbert AntalMustó Géza ZoltánRadványi Gábor Dr. Szüts Korinna

jegyzőpolgármester alpolgármester alpolgármestera Jegyzői Főosztály vezetője
Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök.
Elnök: Jó reggelt kívánok mindenkinek! Szeretettel üdvözlöm Polgármester urat, Jegyző urat, alpolgármester urakat, a bizottság tagjait és a hivatal munkatársait. Ezennel megnyitom a 2022. decemberi Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülését. Az ülésről jegyzőkönyv készül, amit Tibold Zsanett vezet és hangfelvétel. Napirend előtt van-e bárkinek hozzáfűzni valója, kérdése, a napirenden szeretne-e módosítani valaki? Ha nincsen, akkor azt kérem szépen a bizottság tagjaitól, hogy szavazzuk meg a napirendünket.A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [24/2022. (XII. 14.)]:1. A térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás biztosítása (574. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester2. A Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti irodaépület 80,5 m2 területű emeleti helyiségeinek a Kőbányai Polgárőr Egyesület részére történő ingyenes használatba adása (517. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
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3. Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri döntésekről (561. számú előterjesztés]Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester4. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. évi munkaterve (560. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester5. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2023. évi munkaterve (537. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester6. Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság határozatainak végrehajtásáról (570. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 5 igen szavazattal egyhangúan megszavaztuk a napirendünket.

1. napirendi pont:
A térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás 

biztosítása
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Első napirendi pontunk a térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás biztosítása, amelynek a meghívóban nincs meg a száma, úgyhogy egy fél pillanat és mondom. Ez az 574. számú előterjesztés, előterjesztő Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Van-e bárki, akinek kérdése van az előterjesztéssel kapcsolatban? Ha nincsen, akkor én csak annyit szeretnék megjegyezni, hogy jegyzőkönyvben szerepeljen, mert megígértem, hogy a Kápolna utcában nagyon szeretnének a lakók kamerát, hogy könnyebben lehessen látni a surranó emberkéket, akik nem feltétlenül jóban sántikálnak, hanem inkább rosszban. Szia Juli!
8.37 órakor megérkezik az ülésterembe Marksteínné Molnár Julianna képviselőasszony - a Bizottság 
6 fővel határozatképes.

Elnök: Megállapítom, hogy a 6 fővel leszünk határozatképesek egy fél pillanat múlva, semmi probléma, jó reggel a térfelügyeleti rendszert tárgyaljuk éppen. Van-e hozzáfűzni valód? Nincsen, akkor, azzal, hogy megszavazzuk ezt az előterjesztést köszönjük szépen a Közterület-felügyelet, illetve a X. kerületi Rendőrkapitányság munkáját a térfelügyeleti rendszer működtetésével kapcsolatban is, úgyhogy kérem szavazzunk.A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal a térfelügyeleti rendszer 2023. évi működtetésével összefüggő rendőrségi támogatás biztosításáról szóló 574. számú előterjesztést támogatja [25/2022. (XII. 14.)].

Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 6 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk ezt a napirendet, ezzel lezárom.
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2. napirendi pont:
A Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti irodaépület 80,5 m2 területű emeleti 

helyiségeinek a Kőbányai Polgárőr Egyesület részére történő ingyenes használatba adása 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: A második napirendi pontot nyitom meg, amely a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti irodaépület 80,5 m2 területű emeleti helyiségeinek a Kőbányai Polgárőr Egyesület részére történő ingyenes használatba adása, amely az 517. számú előterjesztés és Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr az előterjesztő, aki ki szeretné egészíteni, úgyhogy megadom neki a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen elnökasszony. Azt gondolom, hogy ez egy olyan előterjesztés, amire jó szívvel kérhetem a Testület minden tagját, hogy támogassa. A Kőbányai Polgárőrség 2019 őszén Kálmán László személyében egy új vezetőt kapott, és egészen biztosan tudom, hogy fővárosi szinten egyedülálló módon szervezte újra és gondolta újra a polgárőrség működését. Azóta, bár változtak kerületi rendőrkapitányaink, mind a két kapitánnyal kitűnően tudott együttműködni, és a rendőrségnek egy valós támaszt, segítséget tud adni a napi munkában azokkal a kollégákkal, akikkel a rendőr kollégák kiegészülve közösen járőröznek rendszeresen. Kérem az előterjesztés támogatását. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úr kiegészítését. Hogyha nincs további hozzászóló, akkor köszönjük szépen a Kőbányai Polgárőr Egyesület munkáját azzal, hogy elfogadjuk ezt az előterjesztést, indítom a szavazást.A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal a Budapest X. kerület, Bebek utca 1. szám alatti irodaépület 80,5 m2 területű emeleti helyiségeinek a Kőbányai Polgárőr Egyesület részére történő ingyenes használatba adásáról szóló 517. számú előterjesztést 
támogatja [26/2022. (XII. 14.)].

Elnök Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 6 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri 
döntésekről

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a 3. napirendi pontot, amely tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében hozott polgármesteri döntésekről. Az 561. számú előterjesztés, előterjesztője D. Kovács Róbert Antal polgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Van-e kérdés, hozzászólás ehhez a napirendhez? Ha nincsen, akkor mint tájékoztatót köszönöm, hogy megtárgyaltuk és lezárom a napirendi pontot.
A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság a „Tájékoztató a Képviselő-testület átruházott hatáskörében 
hozott polgármesteri döntésekről" szóló 561. számú előterjesztést megtárgyalta.
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4. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. évi 

munkaterve
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom a 4. napirendi pontot, ami a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. évi munkaterve. Ez az 560. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Ezt jó sokszor lehetett olvasni minden egyes bizottság napirendi pontjaként szerepel. Van-e hozzáfűzni való, kérdés? Ha nem, akkor fogadjuk el, hogy ülésezni fog 2023-ban is a Kőbányai Önkormányzat.A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. évi munkatervéről szóló 560. számú előterjesztést támogatja [27/2022. (XII. 14.)].

Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 6 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk a munkatervet, mármint a Testület munkatervét. Ezzel a napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- 
és Állatvédelmi Bizottsága 2023. évi munkaterve

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Megnyitom az ötödik napirendi pontot, ami a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2023. évi munkaterve. 537. számú előterjesztés, előterjesztő D. Kovács Róbert Antal polgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Én szeretnék egy kis kiegészítést tenni, mielőtt megadom a szót Ács Andrea képviselőtársamnak.A mai napon fogjuk befejezni a ZöldEB Kutyás Érdekvédelmi Egyesülettel a kutyafuttatók fórumoztatását. Ma este hétkor találkozunk a Gyakorló utcai két futtatónál és akkor ezzel mind a 17 futtatót bejártuk, és megkérdeztük az embereket, hogy milyen problémáik vannak a mindennapos használat tekintetében, illetve mi az, amit jónak tartanak ezekkel a futtatókkal kapcsolatban. Nagyon szépen köszönöm egyrészt a KŐKERT-nek a segítségét, akik minden egyes fenntartási problémára válaszoltak és segítettek nekem, amiket elküldtem, elküldtünk képviselőtársaimmal együtt például a gödrök esetében, amik voltak a futtatókban. Illetve nagyon szépen köszönöm a képviselőtársaimnak, bizottsági tagtársaimnak, akik eljöttek velünk és beszéltek az emberekkel. Holnap fogunk is tudni szavazni arról, hogy három futtató fog egy kicsit megújulni azzal, hogy egy kicsit többet lehet majd látni sötétedés után, amennyiben elfogadjuk majd az előterjesztéseket. A kérdőív kitöltését december végével fogja lezárni a ZöldEB Kutyás Érdekvédelmi Egyesület. 230 kitöltőnél tartottunk tegnap este, ami elég magas szám. Ez azt jelenti, hogy vagy nagyjából úgy képzeljék el, hogy a nagyobb futtatóknál olyan 50-70 közötti a kitöltőknek a száma, a kisebb futtatóknál minimum 10 fő mindenhol kitöltötte ez idáig. Kérem a bizottság tagjait, hogy még egy utolsó nagy rohamra osszák meg ezt a kérdőívet az ismerőseikkel, választópolgárokkal, állampolgárokkal, mert akkor fogunk tudni egy jó statisztikát gyártani. Azért nem szerettem volna betenni a munkatervbe, mert nem tudom, hogy mennyi idő lesz ezt a statisztikát feldolgozni, de az biztos, hogy felkértem a ZöldEB Egyesületet arra, hogy egy statisztikát készítsenek majd ebből a kérdőívből, hogy láthassuk, hogy milyen problémákkal szembesülünk, és erre pedig tudjunk majd választ adni, és ezt követően én szeretnék majd 
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készíteni a Bizottság, illetve az Önkormányzat segítségével egy tervet arra, hogy hogyan lehetne jobbá tenni a kutyafuttatókat. Nekem az a véleményem, hogy amennyiben a kutyásoknak a kutyafuttatókat hagyjuk meg élettérnek, akkor ezeket megfelelő minőségben kell üzemeltessük, úgyhogy ez lesz a célja annak, hogy majd egy hosszabb távú tervet szeretnék a Bizottság, illetve a Testület elé terjeszteni, illetve majd kiderül, hogy a Testület elé kell-e vinni. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak. Hogyha van kérdés ezzel kapcsolatban, akkor szeretettel várom és Ács Andrea képviselőtársamnak adom meg a szót.
Ács Andrea: Köszönöm. Egyrészt azt szeretném elmondani, hogy én nagyon sajnálom, hogy nagyon keveset találkoztunk az ebben az évben és remélem, hogy jövőre ez a szerda reggeli, szerintem kiváló időpont, mert korábban mindenki ivott egy kávét és szerintem ez egy nagyon jó időpont, hogy tudjunk beszélgetni. Én nagyon szeretném hogyha jövőre sokkal gyakrabban látnám Rendőrkapitány urat, a Tűzoltóparancsnok urat, esetleg a 12 önkormányzati körzetben munkálatot vagy munkát teljesítő körzeti megbízottat. Nyugodtan el lehetne őket - nem tudom én - hívni, hogy számoljanak be a közbiztonságról, és egyébként én minden bizottságot nagyon fontosnak tartok egy városban. Ezt a Közrend- és Állatvédelmi Bizottságot mindkét részen én majdnem a legfontosabbnak tartom és ezzel szerintem nekünk sokkal többet kell, kellene foglalkozni. Amit Elnökasszony említett a kutyafuttatók felmérése, az számomra is egyébként nagy meglepetés volt, hogy sokan eljöttek és most a sajátomat szeretném kiemelni, mert minden szentnek maga felé nyúlik a keze, de hogy én is meglepődtem rajta, hogy 20-30 ember eljött és elég sokat voltunk ott szerintem, tehát nem egy ilyen félórás „úgyse fognak csinálni semmit, meg senkit nem érdekel, hogy mi van a kutyafuttatókkal”. De egy olyan dolgot azért elértünk már szerintem, hogy nálam a kisebbik kutyasétáltatásra kijelölt helynél, ott a lakók már készültek és saját maguk gyártottak kis táblákat, amivel felhívták a figyelmet, hogy hogyan kellene ennek az egésznek működni. Szóval egy ilyen elég komoly, hát mondjuk civil szervezetnek nyilván nem nevezném, de egy ilyen kis helyi közösség kialakult. Ha meglesz a képviselői keretünk, ha erre lesz jövőre lehetőség, akkor én azt a pici kutyasétáltatása kijelölt helyet mindenféleképpen szeretném egy kicsit fejleszteni, mert akinek van háziállata nem szeretné otthon ugye mindig csak a sarokban tartani, és hát azért olyan állapotok vannak a kutyafuttatóinkban, hogy én se szívesen vinném be a kutyámat, ha lenne. Meg kell oldani, de befejezésképpen én tényleg azt szeretném, hogyha rendszeresen lenne bizottsági ülés, és akár a Rákosmenti Mezei Őrszolgálatot is sokkal gyakrabban szeretném meghallgatni, de valóban az, hogy az itt élő embereknek el kell mondani, meg közvetíteni kell, hogy ugye mi mindig meghallgatjuk a rendőrkapitánytól, hogy mi történt az adott évben, de azért még nem minden ember hiszi el hogy már nem a 10 évvel ezelőtti állapotok uralkodnak, azért ezt még jobban tudatosítani kell, hogy már lehet éjszaka sétálni Kőbányán, és már nem olyan állapotok vannak mint korábban. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen képviselőtársam kiegészítését. Szerintem mindannyiunknak feladata van abban, hogy megmutassuk, hogy Kőbánya egy csodálatos hely és teljesen élhető. Nincsenek olyan közbiztonsági problémák, mint amilyeneket megpróbálnak ránk lőcsölni már nagyon régen, úgyhogy ebben én partner leszek. Köszönöm szépen az észrevételeket. Radványi Gábor alpolgármester úrnak adom meg a szót.
Radványi Gábor: Köszönöm. Megittam a kávémat, úgyhogy bízom benne, hogy értelmesen fogok tudni hozzászólni ehhez a kérdéshez. Én is részt vettem ezen a Sajó Sándor téri kutyafuttatónál, és valóban azt tapasztaltam, hogy nem lehet azt mondani, hogy kutyát se érdekli ez a dolog, mert sokan jöttek, tehát tény, hogy ezt tudom alátámasztani a körzetemben is. És én azt javasolnám, hogy nagyon sokszor megkeresnek kutyakérdésben, többek között a megszűnt kutyafuttató, ami az Endre utca, ha jól tudom, Endre utcai kutyafuttató, hogy oda most lehet vinni, nem lehet? Leverték a lakatot, bemennek tehát gyakorlatilag az élet felülírta a jogszabályokat, mert odaviszik továbbra is a kutyákat. Tehát vannak ilyen problémák, amiket jeleznek felénk, de igazából nem a miénk az ingatlan, tehát azt tudom mondani, hogy elvileg oda nem szabad, más kérdés az, hogy nem mondom neki azt, hogy be ne vigye, mert megbüntetjük őket, mert magánterület sértés. Szerintem ott már komoly 
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kutyafuttatás folyik talán most is. Igazából az lenne jó, mert tényleg látszik, hogy Dianának vagy Elnök asszonynak is munkája van benne és több képviselőt is megmozgatott és ez jó dolog, hogy lenne egy olyan, mondjuk januári vagy februári előterjesztés, ami egy tájékoztató lenne csupán, hogy mit csináltunk 2022-ben kutyák területén. Amibe én a kutyaürülék-gyűjtőket is beletenném, tehát lenne egy komplexebb tájékoztatás, mert az nekem egyfajta bibliaként szolgálna, ha valaki odajön a fogadóórámra, hogy ezt se csináltuk, azt se és akkor megnézem, hogy na tényleg nem, vagy csak beszél a levegőbe és valójában megcsináltuk. Tehát jó lenne egybe látni ezeket a tevékenységeket, ami nem kevés, tehát tényleg jó lenne, hogyha egy ilyen lenne a kezünkben, mert akkor azt tudnánk használni és akkor a lakosságnak elmondani, hogy igen ez valóban nem valósult meg, de tervezzük Bele lehet nyugodtan tenni, mert egyik képviselő sem kell, hogy szégyellje azt, amit a kutya ügyben hozzátett a keretéből, tehát mindent le lehet írni ebben a tájékoztatóban szerintem. Most nem azért, mert én is, de közülünk nagyon sokan még tettek hozzá, úgyhogy szerintem ezt markánsan meg kéne jeleníteni egy tájékoztató formájában, amit mi majd képviselők tudunk használni vagy felhasználni. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen Alpolgármester úr hozzászólását. Az biztos, hogy a ZöldEB-nek két tájékoztatója is lesz. Egyrészt elő van írva a szerződésben, hogy az éves munkájukról számoljanak be, másrészt pedig erről a felmérésről mindenféleképpen statisztikát fognak gyártani. Nyilván nem fogok most a hivatal nevében beszélni, de meg fogom kérni a hivatal munkatársait, hogy segítsenek nekem egy ilyen tájékoztató elkészítésében. Szerintem is nagyon fontos, és ha véletlenül valaki a kobanya.hu-ra téved és jegyzőkönyveket olvas akkor ott is meg tudja ezt találni, illetve mi pedig meg tudjuk osztani azt, hogy itt találhatja ezt a jegyzőkönyvet, vagy az előterjesztést is el tudja olvasni, hogy mik történtek a tavalyi évben vagy a megelőző években ebben a kérdésben. Szerintem ez egy lehetséges út és köszönöm szépen az ötletet. Ács Andrea képviselőtársamnak adom meg a szót.
Ács Andrea: Köszönöm. Radványi alpolgármester úrhoz hasonlóan én is ugye ittam kávét és amit említett azzal kapcsolatban még egy dolgot szerettem volna elmondani. Ezen a kutyafuttatós felmérésen a Kékvirág park környékén lakók azért azt nekem jelezték, hogy a Somfa köz és a Balkán utca sarkán van egy, én elnézést, de azt egérfuttatónak szoktam hívni, mert nem elég nagy területű szerintem, ahol a kutyákat meg lehetne futtatni és éppen ezért a parkban szokták elengedni nyilván az emberek a kutyáikat, amit ugye nem lehet. És akkor ezt elmondtam nekik, hogy ezt nem lehet, nyilván tudják, hogy nem lehet, de közben meg hozzátették, hogy ebbe a nagyon kicsi területű kutyasétáltatóban meg a kutya nem tudja magát kifutni. Ott az emberek ismerik egymást, igazi közösségi élet van, a gyerekeket nem bántják a kutyák, de hogy a Közterület-felügyelet hát ugye ilyenkor egyből ott terem, aminek én nagyon örülök, mert végzik a munkájukat, de hát ugye ilyenkor bírságolni is szoktak, szólnak ezért és ezzel kapcsolatban ott elég nagy vitáim vannak, de például a tájékoztatót illetően ezt is bele kellene írni vagy nem tudom, vagy valahogy ezt tudatosítani. Mert nem igazán értik azt, hogy ha ők laknak ott, meg ismerik, nem tudom én a szomszéd Julcsika tudja, hogy hogy hívják a kutyát, akkor miért ne sétáltathatná a parkban. Nyilván nem lehet és én ott nem tudtam megértetni az emberekkel, hogy ezt nem lehet, mert egy idegen ember ott jár, a kutya meglátja és megharapja. Ez csak azért jutott eszembe, hogy a tájékoztató persze fönt van a honlapon meg lehet olvasgatni, meg én is minden bizottsági ülésnek a jegyzőkönyvét el szoktam olvasni, de nem biztos, hogy odamennek, mármint, hogy felmennek az emberek és elolvassák Én nem mondom, hogy az óriásplakátjainkra tegyük ki, de hogy valahogy, vagy a Kőbányai Hírekbe, vagy ha ez a tájékoztató elkészül én nagyon szívesen kiosztogatom, megyek odaadom nekik, hogy valahogy legyenek tisztába a jogaikkal, meg egyébként a kötelezettségeikkel is, mármint állattartóként. Mert azt meg nem szeretném, hogy mondjuk odamenjenek és nem tudom én felpofozzanak egy közterületfelügyelőt, hogy mondjuk egy három kilós kutya, amit sétáltatnak nyilván nem bánt senkit, hogy akkor ő miért nem engedheti el. Ez csak azért jutott eszembe, hogy például erre is jó volt ez a kutyafuttatós felmérés, hogy ott egyébként nagyon sok minden szóba került és azt meg Elnökasszonynak külön itt is szeretném megköszönni, hogy a Közterület-felügyeletnek a kollégáit pont az én körzetemben lévő egyeztetésre odahívta. Annak meg külön örültek az ott lakók, hogy azért el lehet 
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ezt intézni, meg nyilván lehet beszélgetni ezekkel az emberekkel, úgyhogy valahol azért jól végezzük a munkánkat. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Azt gondolom, hogy ahhoz, hogy az emberek tisztában legyenek a jogaikkal és a kötelezettségeikkel szintén nekünk van benne felelősségünk. Ezért is gondoltam a hosszabb távú stratégiára, ami nyilván Radványi alpolgármester úrnak is a kérdéseire félig-meddig választ ad, megnézzük, hogy hányán használják valójában ugye a statisztika alapján is, meg a fórumozás alapján is. Nagyjából meghatározva, hogy hányán használnak egy-egy futtatót, nagyjából így meg tudjuk mondani, hogy vajon hányán lehetnek azok az emberek, akik használnák, mert ugye olyan kérdés is szerepel benne, hogy használná-e, ha tudná, mert mondjuk folyamatosan tele van vagy túl sokan használják és ezért nem mennek be. És akkor el tudunk gondolkodni azon, hogy hova tudunk akár nagyobb futtatót vagy áthelyezés stb., ezeket átgondolni, ezeket a kérdéseket. Illetve a másik pedig az, hogy ha jól emlékszem 2016-ban volt utoljára kutyás kisokos? 2016-os ugye, én úgy emlékszem? Azt talán újra elkészíthetnénk, ha nem is feltétlenül, azt majd nyilván a költségvetésünkben meglátszik, hogy mennyi pénzünk van egy ilyenre, de a honlapon szerintem nagyon egyszerűen meg lehet oldani, hogy összeszedjük az összes ilyen telefonszámot, amit hívhatnak. A rendelőket, amik vannak, a kutyafuttatók helyszíneit, illetve azt, hogy hol sétáltathatnak egyáltalán állatot, és hol lehet pórázzal, illetve póráz nélkül. Hol vannak az ürülékgyűjtő-edények, honnan szerezhetnek zacskót, mondjuk jó lenne, ha ezekről az állampolgárok önmaguk is gondoskodnának. Marksteinné Molnár Julianna képviselőtársamnak adom meg a szót.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Elsősorban én is a kutyatartás, illetve a házi kedvencek tartására vonatkozó tájékoztató, összefoglaló füzetkét tartanám jónak megújítani. Ez lett volna a dolog lényege. Magam is kutyásként örömmel forgatnám ennek a megújult változatát, illetve tudnánk sokat beszélni még erről. A másik téma a kutyafuttatók helyzete. Itt valóban vannak kisebbek és nagyobbak. Amikor megalkottuk azt a rendeletet, ami a póráz nélküli futtatást teszi lehetővé, akkor a Kékvirág park azért nem került bele, mert nem volt még parkként definiálva, hiszen az a közterület. Ott a Ceglédi út futott keresztül és arról volt szó, hogy ha ez a terület, közterület rendeződik, akkor bekerülhet a póráz nélküli futtatásra kijelölt területek közé. Azt szeretném kérni, hogy akkor nézzük ezt meg, hogy rendeződött ez a helyzet, én úgy emlékszem, hogy talán már a Kékvirág park helyzet rendeződött ebből a szempontból. Mert mintha azt láttam volna, hogy a Ceglédi út nyomvonala már nem szeli keresztbe a Kékvirág parkot, de lehet, hogy rosszul láttam a térképen. Mindenképp azt szeretném kérni, hogy jelöljük ezt ki, hiszen az itt élők régi kérése és kívánsága volt, amit én magam is jó ötletnek tartok, hiszen békés egymás mellett élés valósul ott meg a parkban. Hiszen a kis kutyafuttató nem bővíthető, mert hiszen túl közel kerülne a lakóházakhoz. Áthidaló megoldásként a Zágrábi úton lévő kutyafuttató megoldást jelent, illetve a nagyobb testű kutyákat a Népligetbe viszik. Tehát nincs akkora nagy távolság, hogy ez ne lenne megoldható, viszont az olyan kisméretű kutyák, mint az enyém is, azoknak a kis méretű kutyafuttató is pont jó és megfelel. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen képviselőtársamnak is az észrevételeit. Ha ehhez a napirendi ponthoz nincsen több hozzászólás, akkor fogadjuk el a 2023. évi munkatervét a Bizottságnak. Indítom a szavazást.
28/2022. (XII. 14.) KÁB határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közrend- és 
Állatvédelmi Bizottságának 2023. évi munkatervéről(6 igen, egyhangú szavazattal)
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 23. § (5) bekezdésben meghatározott feladatkörében, figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli el:1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2023. évi munkatervét az 1. melléklet határozza meg.2. Ez a határozat 2023. január 1-jén lép hatályba, és 2024. január 1-jén hatályát veszti.
1. melléklet a 28/2022. (XII. 14.) KAB határozathoz

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
Közrend- és Állatvédelmi Bizottságának 2023. évi munka terve

Január
Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Február1. A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
MárciusBeszámoló a Kőbányai Közterület-felügyelet 2022. évi tevékenységérőlElőterjesztő:Szakmai felelős: a jegyzőa Kőbányai Közterület-felügyelet főosztályvezetője
Április1. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2022. évi szakmai és pénzügyi beszámolójaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2022. évi szakmai és pénzügyi beszámolójaElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
MájusTájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság határozatainak végrehajtásárólElőterjesztő:Szakmai felelős: a jegyzőa Jegyzői Főosztály vezetője
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JúniusA ZöldEB Kutyás Érdekvédelmi Egyesülettel együttműködési megállapodás megkötéseElőterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője
Júliusi tanácskozási szünet

Augusztus
Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Szeptember
Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Október
Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

November
Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

December1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közrend- ésÁllatvédelmi Bizottságának 2024, évi munkaterveElőterjesztő: a polgármesterSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője2. Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság határozatainak végrehajtásárólElőterjesztő: a jegyzőSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 6 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk ezt az előterjesztést, ezzel lezárom a napirendi pontot.

6. napirendi pont:
Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság határozatainak végrehajtásáról 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Megnyitom a hatodik napirendi pontot, amely tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság határozatainak végrehajtásáról címet viseli. 570. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Van-e ehhez a tájékoztatóhoz kérdés, hozzászólás vagy azt már az előző napirendi pontnál megbeszéltük?
A Közrend- és Állatvédelmi Bizottság a „Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság 
határozatainak végrehajtásáról"szóló 570. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Rendben. Akkor nagyon szépen köszönöm az éves munkáját mindenkinek. Este még szeretettel várunk mindenkit a Gyakorló telepen az ottani fórumokon. Felkérem Kovács Róbert képviselőtársamat a jegyzőkönyv aláírására - így karácsony előtt. Kellemes újévet és boldog, áldott, 
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békés karácsonyt kívánok mindenkinek. Holnap még találkozunk. Ezzel lezárom a napirendünket. Viszontlátásra! A Bizottság ülését 9.01 órakor bezárja.

Kovács Róbert bizottsági tag
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ív
S ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közrend- és Állatvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2022. december 14-én (szerdán) 8.30 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Stemler Diána elnök Ács Andrea Hódi Richárd Irmalós Bence Kovács RóbertMarksteinné Molnár Julianna Dr. Mátrai Gábor Vincze Sándor
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Hegedűs Károly D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Mózer Éva Dr. Nagy Jolán Ehrenberger Krisztina Horváth Attila

Aláírás:

Aláírás:


